
ODGOVOR OVERITELJEV NA PRIPOMBE NA ZAPISNIK 24. REDNE SEJE SKUPŠČINE 
 
 
 
Overitelja sva prejela pripombe LK Mins Postojna, LK Feniks, ŠD Partizan LS Škofja Loka in mnenje  
g. Igorja Šuštarja, predsednika delovnega predsedstva, na zapisnik 24. redne seje skupščine.  
 
Po pregledu zapisnika 24. redne seje skupščina, glede na prejete pripombe članov LZS, ki jih je bilo 
potrebno upoštevati, sva ugotovila, da zapisnik ni primeren za overitev, saj je pisan precej 
nerazumljivo in poenostavljeno, teksti razpravljavcev niso popolni, prav tako v zapisniku niso zajeti 
vsi razpravljavci. Ugotovila sva tudi, da iz zapisanega teksta razpravljavcev ne izhaja, zakaj je bil nek 
sklep sprejet. Nekateri sklepi so bili preobširni in niso zajeli tistega, kar bi morali. Zapisnik je bilo 
potrebno popraviti. Zaprosila sva za pomoč Tino Gutman, članico delovnega predsedstva, ki je 
imela razpravljavce in njihovo vsebino povedanega zapisano, prav tako pa je imela zapisane tudi 
sklepe, ki so bili sprejeti na 24. redni seji skupščine.  
 
Odločila sva se, da pripomb, ki so jih podali člani LZS ne bova posebej utemeljevala, saj sva se 
odločila, da je sprememba zapisnika tako obširna, da smiselno zajema tudi pripombe članov LZS. 
Preoblikovala sva tekst razpravljavcev tako, da že iz opisa vsebine povedanega sledi logičen sprejem 
sklepa. Preoblikovala sva tudi tekst sklepov, ki so sedaj jasno napisani in razumljivi. V vsebino 
povedanega in sprejetega se nisva spuščala, popravila in dopolnila sva slog pisanja, tako v tekstih 
razpravljavcev kot tudi v sprejetih sklepih.  
 
Dodala sva tekst razpravljavcev, ki so bili izpuščeni in sklep št. 16, ki je bil prav tako izpuščen, ostale 
sklepe do konca zapisnika sva preštevilčila.  
 
Glede na 58. in 60. člen Poslovnika o delu skupščine LZS, naj bi bil zapisnik pisan tako, da iz njega 
jasno izhaja potek seje, imena razpravljavcev, predlogih sklepov, o izidih glasovanja o posameznih 
predlogih in o sklepih, ki so bili sprejeti in o vseh postopkovnih odločitvah predsedujočega in 
skupščine. Razprave posamezne točke, se v zapisnik ne zapisuje, razen bistvenih zadev, ki so 
pomembne za oblikovanje sklepa.  
 
Pripombe na zapisnik smejo po objavi predloga zapisnika na spletni strani LZS, dati le tisti člani LZS, 
ki so seji prisostvovali. O utemeljenosti pripomb odločita overitelja. Če so pripombe sprejete, se 
zapišejo v zapisnik ustrezne spremembe.  
 
Spremenjen in popravljen zapisnik je sprejet in podpisan s strani predsedujočega, zapisnikarice in 
obeh overiteljev.  
 
Overitelja: Dragica Tofaj Gutman, l. r.  in Aleksander Janežič, l. r. 


